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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka: 0322-04/2019 
Datum: 14. 5. 2019   

 
OBČINSKI SVET  
OBČINE BRDA    
 
ZADEVA: DODATNI ODGOVOR NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 3. REDNE SEJE IN  
                 ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 4. REDNE SEJE   
 
Dodatni odgovor na pobude in vprašanja svetnikov 3. redne seje 

 
Goran Simčič 
Z odgovorom občinskega inšpektorja ni zadovoljen. Potrebuje jasen odgovor, ali je izvajanje sankcij nad 
nepravilnim ločevanjem odpadkov možno ali ne.  
 
Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  
Dne 8. 5. 2019 smo zaprosili medobčinsko redarsko službo za odgovor na svetniško vprašanje in prejeli smo 
naslednji odgovor: 
 
»Izvajanje sankcij nad nepravilnim ločevanjem odpadkov je možno. Vendar je po Zakonu o prekrških potrebno 
kršitelju dokazati nepravilnosti in sicer je to možno na dva načina:  
 

• neposredni dokaz, to je osebna zaznava inšpektorja (kršitelja se zaloti na kraju prekrška)  
• posredni dokazi (kršitelju se lahko dokaže prekršek s pričami in drugimi posrednimi dokazi. Priča mora 

biti pripravljena podati izjavo in mora biti pripravljena na kasnejše pričanje pred sodiščem).  
 
Odgovor je torej da, vendar brez dokaznega postopka ni možno izreči sankcije.« 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 4. redne seje 

 
Karlo Passoni 
1. V kakšni fazi je postavitev optike v Brdih?  
2. Pred leti je bila izpostavljena ideja o ureditvi briške tržnice. Ali še obstaja možnost za njeno ureditev, saj 

je ponudnikov vedno več.  
 
1. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  

Projekt je v fazi pridobivanja soglasij s strani pristojnih soglasodajalcev. Predvideno bo ta faza zaključena 
do poletja. 
 

2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Glede ureditve briške tržnice ni bila sprejeta odločitev. Povemo lahko le, da je bil leta 2018 sprejet Odlok o 
rabi javnih površin v Občini Brda, v katerem so bila določena mesta postavitve stalnih in začasnih 
premičnih stojnic, in sicer v naseljih Dobrovo, Šmartno in Gonjače. Po podatkih ZTKMŠ se dejavnosti 
odvijajo na območju Šmartnega in Gonjač, v naselju Dobrovo (Trg 25. maja) pa ni bilo povpraševanja. 
Prodajalci imajo možnosti najeti prostor za stojnice na Petrolovem zemljišču stare črpalke nad marketom 
ter pri bencinskem servisu Štaloni, pa tudi tam menda ni vse zasedeno. 

 
Denis Rusjan  
Zaključuje se projekt ureditve krožišča v Gonjačah. Zanima ga, ali se je že iskalo ponudbe za njegovo 
dokončno ureditev. Namreč, govori se, da bo na sredini krožišča postavljena oljka, s čimer se pa ne strinja. 
Predlaga, da se uredi manjši vinograd.  
 
Anita Manfreda – Direktorica OU  
Krožišče v Gonjačah je v državni lasti. Direkcija za ceste RS je investitor in pristojni organ, ki sprejema odločitve 
glede ureditve krožišča. Na zadnjem usklajevalnem sestanku na občini v aprilu je župan podal predlog, da se v 
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krožišče zasadi starejša oljka, kot je posajena na državnem krožišču na Dobrovem. S predlogom župana so se 
strinjali. 
 
Teja Jelina 
1. Predlaga, da se v rebalansu Proračuna Občine Brda za leto 2019 zagotovi finančna sredstva za 

subvencioniranje mesečne oz. letne dijaške vozovnice za dijake s stalnim prebivališčem v Občini Brda za 
šol. leto 2019/2020. Subvencijo že nudijo Občina Kanal, Občina Renče – Vogrsko, Občina Šempeter – 
Vrtojba in Občina Miren – Kostanjevica.   

2. Glede na to, da se v Brdih gradi vse več krožišč predlaga, da se vsebine krožišč oz. otokov v njem 
vsebinsko smiselno urejajo (vsebina kulturne narave, skulptura ali spomenik, kulturna znamenitost iz 
vasi ali pa zasaditev različnih vrst dreves ipd.). Namen je urejenost krožišč v briški podobi.  

3. Zanima jo, kdaj bo nameščena nova tabla na krožišču na Humu z usmeritvijo smeri proti Italiji (napis 
ITA).    

4. Opravičilo – Svetniška skupina SDS Brda se v imenu stranke SDS opravičuje Kleti Brda, občankam in 
občanom Brd za nenamerno napačno poimenovanje briške penine ob koncu slavnostne akademije ob 30 
– letnici stranke SDS. Napaka je bila takoj javno popravljena. Za razumevanje se zahvaljujejo.  

 
1. Beti Kumar – Oddelek za finance, gospodarske in družbene dejavnosti  

Na dnevnem redu 5. redne seje je določena obravnava točke »Sklepanje o subvencioniranju dijaških 
vozovnic za šolsko leto 2019/2020«.  
 

3. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor   
S strani Direkcije smo prejeli pozitiven odgovor glede postavitve oznake Italija s simbolom države (I) v 
krožišču na Humu, vendar ob pogoju, da se dopolni tudi vsa ostala prometna signalizacija za vodenje 
prometa, ki se nahaja v obravnavanem krožišču (pred križiščne table, predkrižiščni kažipoti), seveda vse na 
stroške Občine Brda. Na Direkcijo smo posredovali pisno izjavo o kritju stroškov tako, da bodo lahko 
izvajalcu javne službe odredili dopolnitev prometne signalizacije. 

 
Boris Šfiligoj 
1. Pred časom je bila podana pobuda za ureditev ceste od Vile Vipolže proti meji z Italijo med vinogradi.  

Cesta je bila tudi zakoličena. Sedaj pa njena nadaljnja ureditev stoji in ga zanima, kdaj se bo nadaljevalo 
z deli.  

2. Cesta od Vipolž do Kojskega – Birša – kjer je urejeno odvodnjavanje je cesta enkratna, kjer pa 
odvodnjavanje ni urejeno in so odtoki zasuti, je cesta v katastrofalnem stanju. Predlaga ureditev 
odvodnjavanja, saj le tako bi bila cesta urejena in s tem bi se tudi zmanjšali stroški vlaganja v cesto.   

3. Zanima ga, v kakšni fazi je ureditev javne razsvetljave na »Štegršču« v Kojskem.      
 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Za ureditev omenjene nekategorizirane poljske poti je potrebno zadevo dogovoriti z odgovornimi v občini 
Števerjan, ker je potrebno cesto urediti v celoti oziroma tudi na italijanski strani, kjer je cesta podobno kot 
na naši strani skoraj neprevozna celo za terenska vozila, še posebej ob deževnem vremenu. Potrebno bi 
bilo pripraviti skupen projekt ureditve povezovalne ceste in posebno pozornost posvetiti odvodnjavanju. 
Nujno je sodelovanje obeh strani! Enostranska rešitev ne more zagotoviti prevoznosti za osebna vozila. 
Župana bomo obvestili, da povabi pristojne z občine Števerjan k sodelovanju. (v kratkem bomo poskrbeli, 
da se večje luknje na naši cesti zapolnijo z materialom) 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Zadevo smo si ogledali na terenu in stanje na določenih odsekih je ob večjih nalivih res zelo slabo. Največji 
problemi so neustrezno odvodnjavanje, predvsem zasuti jarki ali celo brez obcestnih jarkov (vprašljivi so 
tudi pretekli posegi določenih kmetovalcev, kar je brez ureditve meja težko dokazljivo), neustrezni prečni 
nakloni vozišča, nanosi zemljine iz stranskih poti in privat kmetijskih parcel, da udarnih jam in izpiranja 
vozišča niti ne omenjamo. Za rešitev vseh teh problemov, ki jih ni malo, bo potrebno zagotoviti kar precej 
sredstev in tudi ustrezno strokovno pomoč na terenu. O tem bomo obvestili župana. Na določenih odsekih 
bo potrebno izpeljati postopek ureditve meje. 

 
3. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  

Ureditev javne razsvetljave v  zaselku »Štegršče« v Kojskem bo zaključena do konca meseca maja. 
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Goran Simčič 
1. Vaška skupnost Vipolže bi uredila parkirne prostore pri pokopališču v Vipolžah, vendar je zemljišče poleg 

pokopališča v lasti župnije. Predlaga, da se občina dogovori za dolgoročni najem.  
2. Kdaj bo dokončan vodovod »Gasa«? 
3. Prebivalci vasi Vipolže, ki živijo v okolici bivšega »štalona« nad igriščem, so podali vaški skupnosti 

pobudo za ureditev tega območja, saj je le to zelo zaraščeno, poleg tega pa se tam nahaja vse več 
različnih živali. Glede na to, da je to zemljišče in objekt v lasti Vinske kleti Goriška Brda, naj občinska 
uprava pripravi in pošlje dopis s pobudo za ureditev.  

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Ureditev dodatnih parkirišč na kmetijskem zemljišču ni možno, ker namenska raba tega ne dopušča 
(potrebno bi bilo spremeniti namensko rabo); glede na to, da je trenutno v uporabi cca 1.500 m2 zemljišča 
za potrebe pokopališča in obstoječega parkirišča, je smiselno v bodoče ta del zemljišča od parcelirati in 
odkupiti. Glede urejanja dodatnih parkirišč je potrebno preučiti in sprejeti celovito rešitev za naselje 
Vipolže (športni park, Vila Vipolže,…) 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

V letošnjem letu ni predvideno nadaljevanje obnove vodovoda v »Gasi«. Predlagamo umestitev v plan za 
leto 2020. 
 

 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                 Franc Mužič 


